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Compaginar la feina del Llagostera amb la seva nova ocupaci� al

Palam�s no ser� f�cil. Com s'ho far�?

A Llagostera seguir� fent la feina que feia f ins ara i a Palam�s

m'ocupar� de la direcci� espor tiva. Les dues feines m'ilálusionen

molt�ssim. A Llagostera hi por to 10 anys i ara obro una nova etapa a

Palam�s. Quan parl�vem de la meva renovaci� amb el Llagostera va ser amb aquesta condici�. Em motiva molt

la propera temporada. El Palam�s �s un club hist�ric, el deg� del futbol catal�, disposa d'unes instalálacions

espectaculars i d'una gran af ici�, amb la Penya Spor t al capdavant. �s un exemple. Per af ici� i per hist�ria hauria

d'estar m�s amunt de Tercera.

L'objectiu del Llagostera ser� la perman�ncia i el del Palam�s jugar el play-of f?

La propera ser� una temporada dif�cil pel Llagostera. Passarem d'una plantilla de 24 jugadors a una de 20,

reduint sous, perqu� no tindrem els ingressos de la Copa i haurem de rebaixar el pressupost. Lluitarem per salvar

la categoria, per� estem preparats. A Palam�s l'objectiu ser� el que vulgui la gent. El club �s capa� del millor. Si

la gent s'engresca, hi ha molts socis, intentarem fer-ho el millor possible. Firmo per dos anys amb la idea de jugar

el play-of f. Despr�s es pujar� o no. Volem canviar la tend�ncia i consolidar el club a la par t alta. D'entrada el

pressupost �s baix, per� hi ha gent com l'Emili Caballero que han dit que s'implicarien al m�xim. Tinc una ilálusi�

de 10 sobre 10 amb el Llagostera i de 10 sobre 10 amb el Palam�s.

S'ha proposat ser el Quique Pina (amb interessos en diversos clubs)?

(Riu). No. Simplement a Llagostera fa anys que faig una feina que ens ha anat for�a b� i ara m'ha sor tit la

possibilitat de treballar pel Palam�s. Ho tinc a prop de casa i ho puc compaginar amb la feina. Busco noves

sensacions futboleres.

Quines difer�ncies hi ha entre la feina a un i altre club?

A Llagostera tamb� faig de director espor tiu, per� a m�s s�c el director t�cnic, al capdavant d'un grup de gent

que colálabora amb mi en els entrenaments diaris. Aix� a Palam�s no ho haur� de fer. All� hi haur� un

entrenador, que espero que sigui Eduardo V�lchez. Per� si no, hi haur� una persona de m�xim nivell que far� el

dia a dia i dirigir� els entrenaments.

A mitja temporada van haver de fer el canvi de no f igurar com a entrenador per les pressions de la Federaci�.

Com ha condicionat aix� a la planif icaci� del seu futur?

Jo tinc el t�tol d'entrenador per entrenar a l'elit a Catalunya i la Generalitat aix� ho ha manifestat a la Federaci�. El

problema �s que all� el que diu la Generalitat no els impor ta. A par tir d'aqu�, jo tinc el t�tol, per� a fora no me

l'homologuen. Em sento m�s c�mode fent de director espor tiu que d'entrenador, �s una f igura molt necess�ria.

A Llagostera he fet les dues coses perqu� aix�, vulguis o no, t'estalvies un sou. Ara estic fent el curs

d'entrenador, tinc diverses assignatures convalidades, i far� un intensiu. El problema �s que requereix temps i jo

no en tinc gaire.

Ha pensat qu� passar� el dia que es trobin a la mateixa categoria Llagostera i Palam�s?

Ara mateix no hi penso. A Llagostera m'hi he comprom�s per un any, i a Palam�s, per dos. A par tir d'aqu� ha

d'anar evolucionant tot.

A Llagostera s'ha tocat sostre?

Fa molts anys que ho diem. Quan vam pujar a Primera Regional ja ho semblava!. Hem tocat sostre molts cops.

Ara mateix que la dif icultat de poder millorar el que hem fet �s molt dif�cil sembla clar.

A Palam�s hi ha m�s tradici� futbolera que a Llagostera. All� s� que l'haur� de fer grossa de veritat per



desper tar, de nou, l'af ici� del deg�.

El primer que cal fer �s generar ilálusi�. All� la gent ha patit molt aquest any i aix� no s'engresca l'af ici�. Amb

ganes i ambici� es pot arribar amunt. Si a Llagostera, amb la capacitat que ten�em, hem arribat on hem arribat, a

Palam�s encara m�s.
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